
Referat fra arbeidsgruppemøte for helsestasjonen 21.01.22 

Tilstede: Karin N.D., Karin B, Mona, Helle, Lars, Toril og Randi 

 

Det er lenge siden siste møte, men i det siste har det blitt utvekslet en del mailer med forslag til 

tegninger og kommentarer til disse mellom Mona, Randi og Lars. De ansatte på Helsestasjonen har 

blitt involvert hele vegen. 

 

Tegningene må «landes» før de tekniske fagene settes i gang 

Ønsket plan: Utlysning på byggingen i febr/mars 

                        Oppstart bygging i april 

                        Håper innflytting ila desember 

Kommunestyret vil ha en gjennomgang/presentasjon, Lars leverer i begynnelsen av febr., og legger 

frem i Kommunestyremøte i slutten av febr, inkl kostnader. 

Kjøkken og de faste tingene ligger i anbudet. 

Vi har rammeavtale med Lindbak ift møbler 

Kommunen har avtale ut desember for Helsestasjonen i Kompetansesenteret. Mulig å forlenge ved 

behov. 

Gjennomgang av tegninger, og hva vi har av møbler/utstyr som kan gjenbrukes 

 

 

Ref: Randi 


